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Referat af skolebestyrelsesmøde den 21. august 2018 på Thise Skole  kl. 19.00 – 21.30 

Afbud: Robert, Jette (Gitte Ørum deltog som stedfortræder) 

Emne Ansvarlig Mål Konklusion og evt. handling 

Præsentation og velkomst Michael Yde Hilst på hinanden  

 

Landsbyordningen i Thise og en 

evt. ændring af struktur 

Christian Bak og Ove Ravn Ove Ravn giver en orientering. 

Bilag er vedlagt dagsorden 

Målet er at få afdækket evt. 

spørgsmål til materialet. Dette 

kommer til udtalelse 

efterfølgende 

Strukturen er ikke længere matchende det 

behov, der er i dag på dagtilbudsområdet. Der 

er kommet en ny dagtilbudslov, hvilket er 

årsag til behovet for at se på den nuværende 

struktur.  

Ønsket er at se på, hvordan man kan give en 

mere ensartet kvalitet til alle børn. 

Principper er vedtaget den 29.maj 2018 

 

Skolebestyrelsen bedes udtale sig til 

materialet inden 31. august 2018 inden dette 

efterfølgende kommer i høring: 

Skolebestyrelsen ved Brønderslev Nord 

anbefaler, man politisk ser på, hvordan Thise 

LBO kan indgå i en ny struktur for at stille 

børnehaven i Thise på lige fod med øvrige 

børnehaver.  

 

 

 

Præsentation af principperne 

og tankerne bag arbejdet 

omkring klasseforældrerådene 

Michael Yde Afsæt til det kommende 

arbejde for den nye 

skolebestyrelse 

Principperne arbejdes der videre med på 

temadagen den 27. oktober 2018 
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Følgende punkter mangler fra arbejdsmødet 

oktober 2017: 

USU 

Forældresamarbejde 

Intra  

Kommunikation 

Arrangementer 

Lejrskole/rejser/ture ud af huset 

Karakterer/standpunkt 

Klassedannelse 

 

Principperne skal opdateres på skolernes 

hjemmesider 

 

Lejrskolens længde.  

Der er i dag forskel på hvor lang 

til de enkelte skoler er afsted på 

mellemtrinnet. Fra 3 dage på 

Thise skole til 5 dage på 

Toftegårdsskolen. Hvad er 

bestyrelsens holdning til dette? 

Skal der være forskel på længden 

i forhold til hvilken skole man går 

på, eller skal det være ensrettet i 

distriktet? 

Henrik Froholdt Drøftelse SB har grundlæggende den holdning, at der 

skal være plads til de lokale forskelle mellem 

skolerne i distriktet. 

Skolebestyrelsen lægger ikke op til, man 

ensretter skolerne, da der er forskellige vilkår, 

traditioner og styrker på de enkelte skoler.   

 

 

GDPR-lovgivning. Er distriktets 

retningslinjer i tråd med den nye 

lovgivning 

Henrik Froholdt Drøftelse Ledelsen har bedt juristen fra Brønderslev 

Kommune hjælpe med dette arbejde. 

Skolerne har taget de fornødne forholdsregler, 

men der er stadig uklarheder omkring eks. 

Facebook og Skoleintra mm. 
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Fra elevrådene Christian Bak Orientering til SB om 

elevrådets arbejde 

 

Elevrådene er endnu ikke på plads og dermed 

deltager de ikke i dette møde. 

Personalenyt – uden 

elevdeltagelse 

Christian Bak Orientering 

 

 

Intet nyt 

Evt. – herunder punkter til næste 

møde 

Michael Yde Kvalificering af næste møde Orientering om HDS og dennes fremtidige  

placering ved Christian 

 

Orientering om ansættelse af pædagoger ved 

Hedegårdsskolen og kommende til LBO 

 

Orientering om dagsorden for mødet med 

udvalget. Udvalget ønsker at drøfte følgende: 

- Udvikling i distrikt 

- IT 

- Den aktive undervisning - bevægelse (dette 

var et tema der blev tydeligt for udvalgets 

medlemmer til Ungekongressen og som de er 

optaget af). 

Desuden ønskes der fra SB side en drøftelse 

omkring mulighederne for faglokaler i forhold 

til de ”nye” fag i skolen. 

 

Forslag omkring udsmykning af skolegården i 

Thise. Carsten undersøger ved 

bygningstjenesten. 
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Til næste møde: 

- Besøg af Erik Krabbe vedr. multibanen ved 

Toftegårdsskolen. 

 

- Trafiksikkerhed ved Thise Skole. 

Fodgængerfeltet ved skolen bruges ikke ved 

overgange, hvilket kan være farefuldt. Der 

mangler en overgang ved Bredningen  

 

 


